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BRMG-KSiT-IX.0012.8.2012 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 24-08/2012 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się dniu 30 sierpnia 2012 roku, rozpoczęte o godz.08.30, w sali 
nr 003- Nowy Ratusz przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu 
(6), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 24 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
W dalszym ciągu posiedzenia Przewodniczący Mirosław Zdanowicz poddał pod 
głosowanie przyjęcie przedstawionego poniŜej porządku posiedzenia. 
 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę  w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 635. 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 
rok. – druk nr 636.  

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Wnioski Komisji do projektu budŜetu Miasta Gdańska na rok 2013.  
 
 

4.  Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
 

 

 
Głosowanie: 
Komisja - porządek przyjęto i przegłosowano jednogłośnie – 4 głosami za. 
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PUNKT  - 1 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę  
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 635.  
sprawa: BRMB – S.0006.198.2012.WK (Oryginał projektu uchwały w protokole z 
sesji Rady Miasta Gdańska z sierpnia 2012 roku.) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  – zreferowała  przedmiotowy 
projekt uchwały – druk nr 635.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy do projektu uchwały macie państwo jakieś pytania. Proszę bardzo radny 
Krzysztof Wiecki. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – Członek Komisji Sportu i Turystyki 
Chciałem się zapytać, cały projekt jeŜeli chodzi o tą kolej jest nie zagroŜony. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Nie zagroŜony, tylko sama nazwa. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – Członek Komisji Sportu i Turystyki 
Ale to jest cały projekt, czy tylko na odcinku Gdańskim. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Na cały projekt. Cały projekt się będzie w tej chwili tak nazywał. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – Członek Komisji Sportu i Turystyki 
Mam drugie pytanie. Na Komisji Rozwoju Przestrzennego padło pytanie, miała się 
pani dowiedzieć jeŜeli chodzi o to boisko.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
To boisko jest na terenie gminnym. Będzie to boisko ogólnodostępne. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – Członek Komisji Sportu i Turystyki 
W którym miejscu, bo to nie ja to pytanie zadawałem, natomiast miała pani 
powiedzieć w którym to miejscu będzie. Tych boisk na Zaspie jest troszkę juŜ, a 
inne dzielnice nie mają. Dlatego miała się pani dowiedzieć. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Tak miałam się dowiedzieć i została udzielona odpowiedź. Pan dyrektor Dawidowski 
udzielił odpowiedzi ale tylko udzielił odpowiedzi dla pani Owczarczak. W którym 
konkretnie to jest miejscu to nie odpowiem na ten moment ale postaram się Ŝeby 
pan dyrektor Dawidowski odpowiedział.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – Członek Komisji Sportu i Turystyki 
Prosiłbym Ŝeby pani w czasie sesji to powiedziała. 
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Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Dobrze. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było więcej głosów w 
dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę  w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 
635.  
 
 
Głosowanie: 
 
Komisja –  4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się- 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 635  
i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 24-08/56-20/2012). 
 

                                                     PUNKT  - 2 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 rok. – 
druk nr 636. sprawa: BRMB – S.0006.199.2012.WK (Oryginał projektu uchwały w 
protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z sierpnia 2012 roku.) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  – zreferowała  przedmiotowy 
projekt uchwały – druk nr 636.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2012 rok. – druk nr 636.  
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Głosowanie: 
 
Komisja – 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 636  
i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 24-08/57-21/2012). 
 

                                                     PUNKT  - 3 
 
 
Wnioski Komisji do projektu budŜetu Miasta Gdańska na rok 2013.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Chciałem państwu podać po raz pierwszy taką informację juŜ oficjalną, mówię na 
temat Centrum Sportów Motorowych i Rekreacji. To jest coś co się ciągnie od iluś 
tam lat ale nie wolno było tego podnosić przed EURO w trakcie EURO. EURO się 
skończyło. Sprawę przejął GARG Sp. z o.o. Doszło do tego, Ŝe sprowadzono 
przedstawicieli właściwie angielską firmę ADECO, która zajmuje się takimi 
projektami duŜymi dotyczącymi budowy torów do wyścigów samochodowych całej 
infrastruktury tego wszystkiego. Przyjechała grupa czteroosobowa. Po tej wizycie 
dostaliśmy materiały, propozycje. Propozycje na razie nie są sformalizowane.  
Grupa, która budowała tor według projektu w Bahrajnie i jeszcze w jakiś tam 
troszkę mniejszych. Zachwyceni są w ogóle połoŜeniem terenu, Ŝe jest takiej 
wielkości, bo to jest około 200 hektarów. Tam jest jeszcze szansa gdyby zabrakło 
miejsca, gdyby było potrzebne moŜna dokupić około 20 hektarów. Najlepsze w tym 
wszystkim właśnie jest to, Ŝe myśmy nic do tej pory nie robili. To co były takie 
projekty i koncepcja była Polskiego Związku Motorowego to oczywiście spór koło 
tego wszystkiego. Na dzisiaj są tendencje takie, Ŝeby wykorzystać wszystkie 
naturalne wzniesienia, spadki róŜne do wyścigów samochodowych w Formule 1. 
Przysłano tutaj całą propozycję, ona w tej chwili chyba została wręczona panu  
Prezydentowi Pawłowi Adamowiczowi, panu Prezydentowi Bojanowskiemu. Na 
następne nasze spotkanie, które będzie we wrześniu to postaram się by państwo 
oczywiście Biuro Sportu w pierwszej kolejności zobaczył. Takim dziwnym trafem 
wszystko się zbiega, Ŝe ta cała infrastruktura taka, Ŝe lotnisko musi być w 
odległości 15-20 minut, to jest. Autostrada, to właśnie jest, Ŝe baza hotelowa jest. 
Oni to wszystko objeŜdŜali, oglądali. Tak Ŝe ja wstępnie tak informuję dlatego, Ŝe 
ja będę chciał to zgłosić w jakiś  sposób, w jakieś tam wysokości. Zawsze to było na 
liście rezerwowej.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
A ten teren czyj jest. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Naszej gminy. Cieszę się bardzo, Ŝe tam nie trzeba nikomu ani nic kupować.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
To w którym roku miały by odbyć się te zawody. 
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Zawody to mogą być za 2 lata. To nie jest problem, bo to połoŜenie samej nitki nie 
jest taki problem. 
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza  – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Jaki to jest koszt takiej inwestycji. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
W ogóle koszt takiej inwestycji to jest w granicach miliarda złotych ale to nie 
chodzi o to tylko chodzi o infrastrukturę. O boksy, hotele, knajpy, restauracje, 
warsztaty, salony. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
My mówimy o torze. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
To wszystko ma być na torze. A gmina to juŜ wystarczy, Ŝe wejdzie terenem i na 
przykład jakąś wizją do projektu czy dokumentacją. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Czyli to by było w ramach partnerstwa. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Tak jest, oczywiście.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska   
Tym zajmuje się GARG poprzez ściągnięcie inwestorów na realizację. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Na razie projektantów, którzy mogą to zrobić. Tylko, Ŝe to teŜ droga inwestycja. Ja 
tylko na razie informacyjnie. Tym się zajmuje Piotr Grzelak. Do 15 września 
chciałbym Ŝebyśmy coś takiego zgłosili, bo to juŜ dojrzało. Tym bardziej, Ŝe to jest 
po planie zagospodarowania przestrzennego, to wszystko jest zrobione. To się 
ciągnie od 2005 roku. Ja tylko chciałem powiedzieć, przepraszam z całym 
szacunkiem dla piłkarzy ale to będzie razy 10 jeŜeli chodzi o propagandową 
imprezę. Czy ktoś jeszcze na temat wniosków chce powiedzieć. Proponuję Ŝeby do 
15 września złoŜyć na piśmie. Czy coś w tym punkcie jeszcze ktoś z państwa chciał 
powiedzieć. Nie widzę, więc przechodzimy do następnego punktu. 
 

PUNKT  - 4 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Chciałem korzystając z okazji, Ŝe tutaj jest Biuro Sportu, pan dyrektor Paszkowski, 
MOSiR. Nasze spotkanie 26 września będzie poświęcone EURO. Wszystko co 
związane było z EURO.  Chciałem jeszcze Ŝeby pan dyrektor Paszkowski powiedział 
w dwóch słowach sprawę śaglowca Generał Zaruski. 
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Pan Leszek Paszkowski – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku. 
Ten temat juŜ się zbiera ku końcowi. Inwestycje rewitalizacji Zaruskiego to ostatni 
etap, są juŜ prace wykończeniowe. W październiku mają dać do uŜytku jednostki. 
Będzie to z udziałem Prezydenta Komorowskiego. Jesteśmy w trakcie ustalania 
całej uroczystości. Będzie w eksploatacji juŜ od jesieni tego roku. Będzie 
uczestniczył w programie europejskim. Pierwsze rejsy i próby morskie po Bałtyku. 
Kolejne rejsy po morzu Bałtyckim, Szwecja, Litwa.  To w zasadzie w krótkich 
słowach opis. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Tak informacyjnie chciałem przedstawić pismo ze Stowarzyszenia Kibiców Lechii 
Gdańsk „Lwy Północy” w sprawie wzniesienia pomnika  upamiętniającego 
Antoniego Browarczyka.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
My jesteśmy  „za” jako Komisja Kultury. natomiast wnioskodawcy muszą pewnych 
formalności dopełnić. Natomiast trzeba zrobić projekt i uzgodnić lokalizację z 
Wydziałem Urbanistyki i Architektury. Później jak to wyjdzie z wydziału z Komisji 
pomnikowej to my jako Komisja będziemy opiniowali. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Proszę państwa mam pismo pani Karoliny Mechaniszyn w sprawie Dolnego Miasta. 
To przesuwamy na Komisję 26 września. 
 
Następnie Stowarzyszenie Animacji Skateboardingu teŜ przekładamy na wrześniowe 
posiedzenie Komisji. 
 
 
PoniewaŜ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków Przewodniczący 
podziękował wszystkim obecnym za uczestnictwo. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 09.00 
 
 
 

                                              Przewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

                                

                                                            Mirosław Zdanowicz 

 
Protokół sporządziła: 
 
 
Anna Jabłońska 
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